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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Hogyan haladnak az infrastrukturális fejlesztések a közoktatási intézményhálózatban? "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási é s
kulturális miniszterhez. A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Kérem, tájékoztasson arról, hogyan haladnak a választási ígéreteikben kilátásba helyezett
infrastrukturális fejlesztések a közoktatási intézményhálózatban, illetve a közoktatási
feladatellátással összefüggésben .

1. Hány pályázatot bíráltak el az egyes intézménytípusokban (iskola, kollégium ,
tornaterem, TISZK, uszoda)?

2. Hány felújított iskolát adtak át, hány iskolában, kollégiumban hajtottak végre bővítést ?
3. Hány közoktatási kollégiumot, tornatermet, tanuszodát, TISZK-et hoztak létre?
4. Milyen elvek alapján választották ki a beruházások, fejlesztések helyszíneit? Mekkor a

ráfordítással történt mindez, és hány még át nem adott intézmény felújításához utaltak
át pénzt?

5. Kérem, részletezze, hogy a beruházások, fejlesztések költségében milyen összege t
tettek ki a következők: önkormányzati önrész, hitel, hazai költségvetési támogatás ,
uniós forrásból történő támogatás ?

6. Várhatóan hány beruházás és fejlesztés valósul meg 2009 végéig ?
7. Hány intézményt érintett és mekkora összegben a Szemünk Fénye program ?
7 . Hogyan teljesült eddig az Ön által vállalt célkitűzés :

„2007 és 2013 között az oktatási intézmények felét - uniós, magán, önkormányzati és
költségvetési források segítségével - felújítjuk. Ezen belül:

- kiemelt feladat az óvodaépületek korszerűsítése;

- a közoktatási kollégiumi fér őhelyek felének felújítása ;

a Szemünk Fénye program keretében több ezer közoktatási intézmény világítás i
és fűtési rendszerének korszerűsítése;

2-300 elsősorban halmozottan hátrányos helyzetű gyermekeket nevelő intézmény
komplett rekonstrukciója . ”

Az Ön további vállalása volt „500 tornaterem és 100 tanuszoda építése és közösség i
terek kialakítása ".



8 . Továbbá miként teljesült MSZP ígérete :

„Elérjük, hogy kistérségenként legalább 1 tanuszoda legyen, illetve tornatere m
minden általános iskolában. ”

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Dr. Pósán László
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